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ZAPISNICA 

z Mimoriadneho valneho zhromazdenia Slovenskej federacie nepocujucich sportovcov, 

konaneho 14.1. 2012 v Novych Zamkoch, Detvianska ul. 2. 

Pritomni: 

Milos Stefek (VV SFNS), Rastislav Hrdlfk (VV SFNS), Tomas Prekop (VV SFNS), Dusan Dedecek (SK 

OLYMP Slovakia), Peter Vasicek (SKN TrenCin), Juraj Rybar (SKN Nove Zamky), Viliam Koska (SKN 

SOKOL Bratislava), Jan Durkovic (SKN Prievidza), Michal Horvath (SKN Spartak Trnava), Anton 

Holiencin (Sport Club Admirals Deaf Bratislava), Igor Stefek (SK Start nepocujuci 1947), Peter Frajka 

(Siovensky sachovy zvaz nepocujucich), Dusan Hrdlfk (Siovensky bowlingovy zvaz), Ladislav Svicka 

(SKN Hlohovec), Ladislav Hlavaty (Siovensky zvaz radoveho hokeja), Peter Pastor (SKN Piestany), 

David Hanuder (Siovensky zvaz tenisu nepocujucich), Martin Legutky (SKN Kezmarok), Silvia 

Pristacova (TJ Vysoke Tatry). 

Nepritomni (ospravedlneni): 

Jaroslav Stetka (FCN Lucenec), tubomir Vallo (Lyziarsky SKI klub nepocujuci), Julius MatovCik 

(Siovensky zvaz cyklistiky nepocujucich) 

Host: 

Milena Krajcirova (tlmocnicka posunkovej jazyka) 

Program: 

1. Otvorenie MVZ a privitanie delegatov. 

2. lnformacia o prihlaske na registraciu SFNS. 

3. Prevzatie, kontrola a prijimanie novych prihlasok, zmluv o sucinnosti. 

4. Prestavka. 

5. Menovite ohlasenie clenskej zakladne. 

6. Schvalenie programu MVZ. 

7. vorba zapisovatera a overovatera. 

8. vorba pracovnych komisii ( mandatovej, volebnej a navrhovej ). 

9. Sprava prezidenta SFNS (M. Stefek) 

a. vyhodnotenie cinnosti vyboru za obdobie od septembra 2011 

b. sprava o hospodareni SFNS 

c. plan cinnosti na rok 2012. 

10. Smery rozvoja sportovej cinnosti (T. Prekop) 

11. Diskusia. 

12. Sprava komisii, schvalenie uzneseni. 

13. Zaver MVZ. 

Ku bodu 1, Otvorenie MVZ a privitanie delegatov. 

na uvod privital pritomnych p. Stefek a predstavil pritomnym logo SFNS, vysvetlil tvar 

a oboznamil ich s autorstvom nepocujucej graficky Katariny Babalovej, 

zastupca hostiterskej organizacie p. Hrdlik, sa pripojil v uvitaniu a ospravedlnil nepritomnych 

delegatov, 



ku bodu 2, lnform<kia o prihlaske na registraciu SFNS 

p. Hrdlfk menovite preCftal novoprijatych clenov na zasadnutf VV zo dna 12.11. 2012. 

lnformoval prftomnych o pocte delegatov s hlasom rozhodujucim (10), 

p. Dedecek prftomnym vysvetlil postup prijfmania novych clenov podra stanov a podmienky, 

ktore treba podra stanov splnit, 

p. Pastor informoval prftomnych, ze v januari bude v SKN Piestany clenska schodza, ktora sa 

vyjadrf ako pojde SKN Piestany v sporte nepocujucich d'alej, 

p. Hanuder poziadal o informaciu, ci Slovensky zvaz tenisu nepocujucich sa maze stat clenom 

SFNS, 

odpovedal p. Dedecek- na poslednom zasadnutf VV SFNS bolo prijate rozhodnutie, ze zvazy 

zatiar nebudu prijfmane za clenov SFNS, kym sa VV SFNS nerozhodne, ako postupovat v tejto 

otazke, 

ku bodu 3, Prevzatie, kontrola a prijfmanie novych prihlasok, zmluv o sucinnosti. 

p. Pastor, p. Svfcka a p. Pristacova osobne predlozili prihlasku na registraciu v SFNS, 

clenovia vv SFNS v kratkej parade suhlasili s prijatfm d'alsfch clenov, cfm sa celkovy pocet 

delegatov s hlasom rozhodujucim rozsfril na 13, prftomnych bolo 11, 2 neprftomnf, 

ku bodu 4, Prestavka. 

bod bol presunuty na neskorsf termfn, 

ku bodu 5, Menovite ohlasenie clenskej zakladne. 

p. Hrdlfk menovite ohlasil delegatov clenskych organizacif (13) s hlasom rozhodujucim, 

ospravedlnil neprftomnost p. Valla a p. Stetku. Prftomnym delegatom odovzdal11 

hlasovadch lfstkov vyjadrujuce suhlasne a nesuhlasne stanovisko delegata (chybaJuci dvaja 

boli ospravedlnenf), 

ku bodu 6, Schvalenie programu MVZ. 

p. Durkovic pripomenul nespravne Cfslovanie poslednych bodov v povodnom navrhu na 

program MVZ, co bolo p. Hrdlfkom akceptovane a oprava bola zabezpecena, 

p. Hrdlfk navrhol hlasovat o upravenom programe MVZ. 

Hlasovanie: 

Za: 11 Proti : 0 Zdrzali sa: 0 

ku bodu 7, Vol'ba zapisovatera a overovatel'a. 

p. Hrdlfk navrhol za zapisovatera p. Dedecka a za overovatel'ov zapisnice pp. Holiencina a 

Prekopa. Z prftomnych nikto nemal k tomuto navrhu pripomienky. 

ku bodu 8, Vol'ba pracovnych komisif ( mandatovej, volebnej a navrhovej ). 

do komisie mandatovej bol navrhnuty p. Hrdlfk, ktor'f s navrhom suhlasil 

Hlasovanie: 

Za: 11 Proti : 0 

do komisie navrhovej bol navrhnuty p. Prekop, ktory s navrhom suhlasil 

Hlasovanie: 

Za: 11 Proti : 0 

do komisie volebnej bol navrhnuty p. Igor Stefek, ktor'f s navrhom suhlasil 

Hlasovanie: 

Za: 11 Proti : 0 

Zdrzali sa: o 

Zdrzali sa: 0 

Zdrzali sa: 0 

p. Prekop predniesol d'alsf postup pri registracii- kluby dostanu preukaz pre sportovca, 

ktoreho prihlasia, 

p. Pristacova sa opytala na rocny registracny poplatok 



k tejto otazke sa vyjadril p. Hrdlfk a navrhol hlasovanie o rocnom poplatku 20€ 

p. Dedecek vysvetlil dovody, ktore vedu vv SFNS k pozadovaniu clenskeho poplatku- aj od 

federacie vyzaduju medzinarodne organizacie clenske poplatky -ICSD- 300 uso a EDSO-

180 EUR, 

na poziadavku p. Hrdlika reagoval p. Durkovic otazkou, ci rna dat prostriedky zo svojich, 

p. Pastor navrhol, aby kluby platili podra poctu clenov, na co reagoval p. Prekop s tym, ze SKN 

TrenCin rna vera clenov, 

p. Stefek poziadal o laskavos( aby kluby tento poplatok poskytli, 

pp. Hanuder a Pastor suhlasili, ale ziadali matematicku spravodlivost (podra poctu clenov), 

p. Igor Stefek polozil otazku, ci by sa clensky poplatok mal platit jednorazove, a lebo 

kazdorocne, 

p. Hrdlfk poziadal pritomnych o hlasovanie o clenskom poplatku 30€ na rok 2012 

Hlasovanie: 

Za: 6 Proti: 3 Zdrzali sa: 2 

p. Hrdlik pripomenul, ze za rok 2011 nebol zaplateny poplatok v ICSD. Aj ten sme museli 

doplatit aka nova organizacia, zaroven poziadal, aby tento poplatok bol klubmi poukazany na 

ucet SFNS do 15. februara. 

ku bodu 9, Sprava prezidenta SFNS (M. Stefek) 

prezident SFNS M. Stefek pritomnym predniesol spravu 0 vyhodnoteni cinnosti VV, 

0 hospodareni a plan cinnosti (v prilohe). 

ku sprave mal vyhrady p. Cehlarik a to, ze su v nej uvedene nepresnosti, 

nepresnost v sprave potvrdil p. Dedecek, konkretne pri informacii o nevyuctovanych 

prostriedkoch na MSVVaS SR poskytnutych na ucast na v Letnych deaflympijskych hrach 

(Taipei 2009) v udajnej vyske 1,6 mil. Eur. Spravne malo byt 110 tisic Eur a vyuctovane bali 

oneskorene. Dalsie informacie p. Dedecek o rieseni vyuctovania nema, 

p. Pastor k uvedenej sprave poziadal, aby sa pri hodnoteni oddelili SDV a SAZNS. Dotacie 

z ministerstva isli na SDV a nie SAZNS. Tiez potvrdil, ze nie je pravda, ze na LDH Taipei isla 1,6 

mili6nu € a ze neboli vyuctovane. Jaromir Ruda len oneskorene vyuctovanie predlozil, 

p. Pastor d'alej uviedol, ze 1,6 mil. eur sa tykalo odhadov dlzob clenskym organizaciam ICSD. 

Oni (VV SAZNS, Rada SDV) ziadali od ICSD a EDSO informacie o dlhoch, ktore mal p. Ruda 

narobi( avsak dodnes nemaju odpoved', lebo kazdy stat riesi svoje podlznosti voci nam 

prostrednictvom am basad a policie. Skonstatoval, ze media nikdy nehovoria pravdu v tomto 

pravdu. Na MVZ SFNS prisiel, aby podporil sport, poprosil a poziadal o zjednotenie sportu 

nepocujucich, lebo v jed note vidi silu. p. Pastor odmietol slovo zbaveny zodpovednosti, 

p. Cehlarik poziadal o predkladanie presnych cisiel. Funkcionari su zodpovedni za krach 

Deaflympiady, ale najvacsi diel viny nesie J. Ruda . Nechce sa hada( ale vinu povazuje za 

spolocnu a pritom stale ukazujeme len na nich, vojna sa vedie proti nim, ani su vinni. .. ziada, 

aby ich ostatni nekritizovali, nepoukazovali na nich aka vinnych ... 

p. Pristacova pritomnym pripomenula, ze ana sama vzdy kritizovala postup SDV k ZDH, stale 

ziadala o informacie a vtedy sa kluby obratili proti nej, 

p. Hanuder vyjadril nazor, ze sme nemali na svoje celo postavit Rudu, ale vsetci sme za neho 

hlasovali. .. , 

p. Dedecek zhodnotil, ze vina je na funkcionaroch, ktori mohli od neho odstupit a tak ho 

zastavit. Ale ani ani sami neverili tomu, ze nieco take nastane. Avsak nie je mozne pausalne 

za zodpovednost vi nit clensku zakladnu, ktora sa zisla raz za rok, ale funkcionari bali s Rudom 

takmer de nne v styku, 

p. Legutky sa pyta, preco sa pocujuci miesa do nasich veci? A preco p. Stefek neoslovil p. 

Legutkeho nepocujuceho trenera o nominaciu za SR a vybral si na reprezentaciu jedinu 

lyziarku Kostelansku . Ostatni nie su sportovci? Ona nespfnala kriteria a nebola na ziadnych 



pretekoch na Slovensku, ani vysledky nedosiahla, ako moze takto postupovat reprezent<kia? 

Kto je zodpovedny za zostavovanie reprezentacnych druzstiev? Reprezentaciu by mal 

hodnotit odborny nepocujuci trener v lyzovanf, nie pocujuci, to je prekazka. Schvarovat by 

mal VV SFNS, nie sam p. Stefek, 

p. Pastor pripomenul, ze lyzovanie nepocujucich mal na starosti Legutky a ku kazdej 

nominacii za SR by sa mal vyjadrit. Pytal sa aj Panskeho (clen VV ICSD), aky je spravny postup 

a dozvedel sa, ze pri posudzovanf su najdolezitejsie vysledky. Lyziarka Kostelanska sa 

zucastnovala Alpencupu za CR, 

p. Pristacova upozornila- Ano vysledky ... pre p. Pastora, ktory nehovori pravdu, pretoze on 

zodpoveda za reprezentaciu SAZNS a zastupuje SDV, mal pocuvat pokyny p. Legutkeho o 

nomin<kiu za SR pre Kostelansku. Je absurdne, za prve nebola clenkou SAZNS a jej trenerom 

je Vallo, ako aj jeho klub BA, kde je napfsane bez nazvu mesta, nebol zaregistrovany riadnym 

clenom SAZNS, a p. Pastor odmietol s nfm spolupracovat. Pri porusovanf Stanov SAZNS, p. 

Pastor urobil najvacsiu chybu, o reprezentaciu sa nezaujfmal, ked' p. Legutky oboznamil a mal 

kontakty o informacie v zahraniCf na lyziarske preteky Alpencup vo Svajciarsku kde prave 

reprezentovala Kostelanska za CZ, preco ako prezident p. Pastor nerobil poriadok 

a nekontroval? Nech prizna, ze p. Legutky spravne postupoval a suhlasf s jeho nazorom, 

p. Dedecek odpovedal, ze VV SFNS postupne vytvori sportove komisie, ktore budu za 

nominacie zodpovedne, teraz sme radi, ak sa najdu takf, ktori si sami zaplatia za ucast na 

pretekoch, preto VV SFNS nerobf ziadne prekazky, nevytvara kriteria nominacie, 

p. Vasicek pripomenul, ze vsetky naklady spojene s ucastou na MS v bedmintone si on 

a Lipovsky hradili z vlastnych prostriedkov, 

p. Hlavaty sa pytal ako bude s hokejom, do zajtra je potrebne podat nezavaznu prihlasku, 

p. stefek odpovedal, ze bude komun.ikovat s organizatorom, presvedCi ich, a by nam dali 

vynimku, 

p. Dedecek prisl'ubil, ze na d'alsf den odosleme prihlasku, ak nas k nicomu nebude zavazovat, 

p. Svfcka informoval, ze na kongres ICSC pojde na vlastne naklady, poCfta s tym, 

p. Horvath vyjadril nazor, ze rozhodovat by mal vzdy nepocujuci, ze maju pravo podavat 

kritiku, 

p. stefek povedal, ze priderovat prostriedky mozeme, az ked' dostaneme statne dotacie, 

p. Dedecek naznacil sucasnu filozofiu VV SFNS, ktorou je otvorit dvere do reprezentacie 

kazdemu, kto si zozenie prostriedky na ucast, navrhy v tomto smere maze mat aj vz SFNS, 

p. Hlavaty navrhol, a by vv SFNS vytvoril prfslusne sportove komisie, 

ku bodu 10, Smery rozvoja sportovej Cinnosti 

p. Prekop, clen VV zodpovedny za rozvoj sportov predniesol svoj prispevok (priloha), 

po vypocutf reagoval p. Cehlarik, ktory skonstatoval, ze az teraz sa viacero informacif dava do 

poriadku, 

p. Pristacova skonstatovala, ze system za Rudu mal vel'a zvazov, funkcionarov, ale malo 

sportovcov, 

p. Cehlarik spomenul, ze ich klub je clenom ANEPS, ktory riesi aj socialne pozadie, ked'ze rna 

aj sportovu cast, tak ide tam, 

Hanudel' pripomenul, ze podl'a pravidieiiCSD sa sutazf maze zucastnovat len ten, kto rna 

sluchove postihnutie na lepsom uchu pod hranicou 55 decibelov, 

p. Dedecek oznacil prispevok p. Prekopa za koncepcny a tiez zjednocujuci nase nazory na 

d'alsie napredovanie sportu, 

ku bodu 11, Diskusia. 

p. Hrdlik informoval, ze sport bowling sa prakticky rozpadol 



p. Hanudel' polozil otazku, kedy SFNS bude prijfmaf d'alsich clenov, 

p. Hlavaty informoval, ze SAZNS sa dvakrat chcel stretnut so svojimi clenmi na VZ, avsak nikdy 

sa nezucastnil potrebny pocet clenov a preto nebol uznasaniaschopny, 

p. Pristacova upozornila, ze TJ Vysoke Tatry nedostali informaciu o konani, ze lyze a oblecenie 

pre lyziarov niektori sportovci nevratili a je potrebne vyriesif to, 

p. Hanudel' navrhol, a by reprezentacny start v zahranici sportovcovi s lepsimi vysledkami bez 

financnych moznosti zavazne hradil sportovec d'alsi v poradi, ktor¥ vsak na reprezentacny 

start prostriedky rna, 

nesuhlasne reagoval p. Hlavaty s poznamkou, ze takto by nesie l reprezentovaf SR nikto, 

p. Hanudel' d'alej navrhol, a by v pripade startu, kde hrozi pokuta za nenastupenie, uchadzac 

o reprezentacny start vopred zlozil financnu zalohu vo vyske pokuty na ucet SFNS, 

p. Vasicek sa vyjadril, ze je rad, ze na kongrese v Rime sa podarilo presadif zaujem sportu. 

Suhlasi s nazorom, ze teraz budu reprezentovaf hlavne ti, ktori maju prostriedky. Nesuhlasi, 

a by slabs! sportovci s prostriedkami platili lepsim bez prostriedkov. lnformoval pritomnych 

o pripravovanom medzinarodnom turnaji v bedmintone, 

p. Vasicek odovzdal prezidentovi Stefekovi darcekovy kos aka prejav uznania za vykonane 

kroky pre zachovanie a pokracovanie sportu nepocujucich na Slovensku, spomenul, ze po 

fiasku s deaflympiadou mnohi mladi sportovci chceli opustif sportoviska a prejsf do 

pohostinstiev, ale on ich poziadal, a by vydrzali, ze vsetko sa da do poriadku a vv SFNS ho 

nesklamal, 

p. Rybar poziadal o vydanie sportoveho kalendara, a by si podujatia vzajomne nekonkurovali, 

p. Hlavaty poziadal, aby kluby mali vol'nosf, kedy usporiadaju podujatie, ale federacia prisla 

s navrhom terminov. ICSD uz rna stanoveny sportovy kalendar. Poprosil prezidenta Stefeka, 

aby informoval o podrobnostiach prihlasok, pripadnej pokute za nenastupenie a podobne, 

zazelal federacii vera uspechov, 

p. Stefek informoval o medzinarodnom futsalovom turnaji v Presove, ktory usporiada p. 

Kohut a ktory je zaradeny aj v kalendari EDSO, 

p. D. Hrdlik spomenul, ze v roku 2012 bowling neusporiada M-SR, tie by chceli zabezpecif az 

v roku 2013, 

p. I. Stefek sa pytal, kedy bude vytvorena webova stranka SFNS, kde by mohli byf umiestnene 

informacie. Aka pokracovaf v sporte d'alej, ked' nie su financne prostriedky, kedy sa dozvie 

informacie, kto je za aky sport zodpovedny (sportove komisie) . Vyjadril vieru vo vzajomnu 

spolupracu s vv a povedal, ze drzi palce v d'alsej cinnosti, 

p. Horvath navrhol, aby sa nasiel sp6sob, aka uctif pracu p. Pastora, ktory uz 15 rokov pracuje 

pre sport nepocujucich, tiez ci bude vyhlasovanie najuspesnejsieho sportovca, trenera 

a a funkcionara . Aka to bude s Letnymi deaflympijskymi hrami, 

p. Dedecek odpovedal, ze VV SFNS ustanovi stab LDH a bude pracovaf na ulohach spojenych 

s ucasfou na LDH 2013, 

p. Holiencin uviedol, ze MVZ malo byf dvojdnove, ze tento priestor na spolocnu komunikaciu 

nestaCI, 

p. Frajka informoval, ze sach je Clenom ICSC a v tomto roku budu maf Majstrovstva sveta 

v Kazachstane (Aimaty). Sachisti nemali zakazanu cinnosf oproti ostatnym sportovcom 

v uplynulom roku . Je d61ezite, aby M-SR bali zaradene v sachovom zvaze, praje vera 

uspechov, 

p. Durkovic vyjadril nazor, ze sport v centrach nepocujucich (CN) musi existovat, chcel by 

zmenif CN, rna ine myslienky. Pre futsalovy turnaj v Hamburgu potrebuje predlozif pisomne 

stanovisko od SFNS pre SKN Prievidza. Drzi prsty novej organizacii, 

p. Stefek oznamil, ze po MVZ urobime zapis o novej clenskej zakladni, ktor'{ posleme EDSO 

a potom UZ ziadne prekazky v cinnosti nebudu, 



p. Pastor pochvalil diskusiu a obsiahnute myslienky, nevie co bude d'alej so SAZNS, SDV, chce 

sa stretnut: s vv, a by bola dobra spolupraca a komunikacia, odporuca clenom SAZNS (klubom 

a sportovym zvazom) zrusi( ucet vo VUB, stale bojoval za to, aby sport bol oddeleny od 

socialnej sfery, rad pomoze s radami, ked' sa na neho niekto priatersky obrati, 

p. Hrdlik v mene SFNS pogratuloval p. Svfckovi k vyznamnemu zivotnemu jubileu- 70 rokov, 

p. Svfcka pod'akoval a spomenul, ze bol proti CN, ze tam mali sportovci len zabavu, je za SKN. 

Opytal sa, preco mu doslo tlacivo s hlavickou SZTPS. 

ku bodu 12, Sprava komisif, schvalenie uznesenf. 

Uznesenia prijate delegatmi MVZ SFNS. 

MVZ berie na vedomie 

1. Spravu prezidenta Stefeka o cinnosti vyboru za obdobie od septembra 2011, spravu o 

hospodarenf SFNS a plan cinnosti na rok 2012. (prfloha). 

2. Spravu elena VV SFNS Tomasa Prekopa pre rozvoj sportu v roku 2012. (prfloha) 

3. Vyhrady p. Cehlarika k niektorym nepresnostiam v sprave. 

MVZ schval'uje 

4. Za novcprijatych clenov tycht o ziadaterov g registraciu: 

1. FCN Lucenec 

2. SKN Sokol Bratislava 
3. SKN Prievidza 
4. SKN Spartak Trnava 
5. Sport Club Admirals Deaf Bratislava 
6. SK Start Nepocujuci 1947 
7. Lyziarsky SKI klub nepocujuci 
8. SKN Piestany 
9. TJ Vysoke Tatry 
10. SKN Hlohovec 

5. Clensky poplatok za registrovaneho elena vo vyske 30€ s termfnom splatnosti 15. februar 

2012. 

V Bratislave, 17 .1. 2012 

Zapfsal: Dusan Dedecek 

Tomas Prekop 

~ 
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Overil: Anton Holiencin 


